
Tekninen lautakunta § 11 18.03.2021

Vetelin kunnan katuverkoston päällystyskohteet 2021

Tekla § 11 
Vuoden 2021 talousarviossa on varattu tälle vuodelle katujen pääl-
lys tä mi seen 120.000 euroa, jossa Vetelin kunnan osuuteen
Koulutien päällystämiseen on varattu 100 000 €. Koulutie on
asemakaava-alueella sijaitseva Ely-keskuksen hallinnoima tie, jonka
johdosta luokituksen muutos tullaan tekemään. Hallinnollista
luokitusta muutettaessa oleelliset, yhteisesti todettavat nykytilan
puutteiden parantamiset kustannetaan puoliksi kunnan ja valtion
kesken. Vetelin kunta on neuvotellut 2013 hallinnollisen luokan
muutoksesta mutta asiasta ei ole tehty sopimusta / päätöstä.

Syksyllä 22.12.2020 suoritettiin maastokatselmus maanteille mt.
18046 (Koulutie, pituus 2800 m) ja mt. 18048 (Kirkkotanhua, pituus
433 m).
Tie (18046/1/0-1207) on päällystetty vuonna 1998 (AB/16/100/MP)
sekä (18046/1/1207 – 2800) vuonna 2004 (AB/16/100/LTA)
rakenteen parantamisen yhteydessä. Tien KVL on 539 - 1537
ajon/vrk.Kustannusarvio on noin 158.000 € (syksy 2020).
Kustannusarvio ei sisällä tiemerkintöjä.

Tie (18048/1/1024-1457, 433 m) on päällystetty pääosin vuonna
2004 (AB/16/100/MP) Tien KVL on 1066 ajon/vrk. Maastokatselmus
kohdistui pääasiassa mt. 18046 Koulutien risteyksestä (pl. 1200 –
1457) valtatielle 13. Kustannusarvio on noin 23.000 € (syksy 2020).
Kustannusarvio ei sisällä tiemerkintöjä.

Määrärahojen puitteissa tekninen toi mi on tehnyt seuraavat esitykset
päällystyskohteista:

100 000 €:n määräraha varataan Koulutien päällystämiseen ja 20
000 €:n määrärahaa käytetään kunnalle kuuluvien katujen
halkeamien ja vau rioi den kor jauk seen

Esitys, tekninen johtaja:
Vetelin tekninen toimi on neuvotellut yhteistyöstä Kaustisen teknisen
toi men kanssa ja toteuttaa yhteiskilpailutuksen kunnalle kuuluvista
päällystyskohteista. Määrärahaa käytetään katujen ja piha-alueiden
paikkauksiin useassa eri kohteessa Vetelin taajaman alueella.

Päätös:
Hyväksyttiin.

Tekninen lautakunta esittää että koulutien liikennettä selkitytettään ja
sujuvoitetaan siten että liikenteen jakajien tarpeellisuutta tutkitaan ja



mahdollisesti poistetaan. Lautakunta toivoo myös osuuspankin
kohdalla olevan hidastetöyssyn poistamista päällystystyön
yhteydessä.
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